



暖心族收據編號 Warmhearters receipt number

For office use only

『暖心族有限公司』為香港註冊的非牟利慈善機構，創立初期便已定下把行政費用降至最低為目標，目的是把各方籌集之善款全用於資助活動上，讓更多學生可以受惠。

暖心族的理想是通過人類愛心的互動幫助中國偏遠山區窮小學擁有基本的設施，並啟發學童的自助能力來為他們自己爭取更好的學習環境。暖心族致力集合社會力量，並作為橋樑，把社會上的愛心送達在中國較少受到關注的山區小學。

我們會透過：(1) 歡洗悅讀啟智 (2) 圖書角 及 (3) 捐贈棉被為改善學童在學習過程中自我照料生活起居的條件，並設法培訓師資，提高教師的教學水平。

Warmhearters Limited is a Non-Profitable Charity organization registered with the Hong Kong Government.

The ideals and targets of the group are to help the impoverished primary schools in the mountainous area in China to obtain the fundamental facilities for their study; and to enlighten them to achieve an even better learning environment through their own self-reliance.

Through the donation of funds to provide:

(1) Bath Happy Enjoy Reading (2) Books Corner, and (3) to Donate Cotton Quilt to the students of the impoverished schools in Yunnan area.

捐款表格 | Donation Form

我願意捐款港幣 \$

I am willing to donate HK\$

用作國內山區學童教育 歡洗悅讀啟智，圖書角及捐贈棉被之用。

for Warmhearters to provide Bath Happy Enjoy Reading, Books Corner and donate cotton quilt for the students.

捐贈方法 | Donation Method

支票捐款 | Donation by cheque

抬頭『暖心族有限公司』

Recipient: Warmhearters Limited

並把支票連同此表格 寄

Please send your cheque with this Donation Form to:

香港大埔泰亨村中心圍 78 號，註明『暖心族有限公司』收。



Warmhearters Limited

No.78, Center Wai, Tai Hang Village, Tai Po, Hong Kong.

現金轉賬 | Donation by cash

請將善款以自動櫃員機或網上理財存入『匯豐銀行』，賬號：809-836737-838. 請勿使用櫃台服務以免銀行收取手續費。

Please deposit your donation via ATM machine or Internet banking into HSBC account number: 809-836737-838. Please do not use counter service to avoid administration fee from the bank.

並把銀行收據連同此表格  WhatsApp 5505 3291 或郵寄 或 電郵至 Please send the bank-in slip with this Donation Form by  WhatsApp 5505 3291 or by mail or by email to:

香港大埔泰亨村中心圍 78 號，註明『暖心族有限公司』收 或 Warmhearters Limited

No.78, Center Wai, Tai Hang Village, Tai Po, Hong Kong.

電郵地址 Email address: donation@warmhearters.org

個人資料 | Your Information

請填妥下列資料，方便聯絡！你的個人資料將用於向你傳遞本會資訊及收據。

Please fill in the following information which is strictly used for contact only:

姓名 Name

先生 Mr. / 小姐 Ms. / 太太 Mrs.

地址 Address

電話 Telephone

傳真 Fax

電郵地址 Email address

請設定您的意向 | Please state your preference by ticking one of the below options:

請把收據及暖心族的資料郵寄給我 Please send me news about Warmhearters and copy of my Donation Receipt.

不用發收據給我 No need to send me back the Donation Receipt.

不用發收據給我,但請把暖心族的資料郵寄給我 No need to send me back the Donation Receipt, but please send me news about Warmhearters

捐款港幣\$100 或以上者，可憑收據申請免稅 (只限香港特別行政區)。

Donations over HK\$100 are tax-deductible (for HKSAR only).

香港特別行政區稅務局檔案編號: 91/11143 | HKSAR IRD Ref: 91/11143

以赤子心 暖學子心

2010 年成立非牟利慈善機構

香港 新界 大埔泰亨村中心圍 78 號

No.78, Center Wai, Tai Hang Village, Tai Po, N.T. Hong Kong

(852)2808 1501

5505 3291



www.warmhearters.org



info@warmhearters.org